觀察榮譽證 (Spotter) 
1.觀察並辨認以下的項目：
　a.四種動物
　b.四種車輛 
　c.二種飛機或船
　d.四種大自然生物，如樹木、花朵等
  e.四種鳥類
2.觀看及敘述三位穿著不同製服的人，並說出他們的工作、工作內容重及為什麼要做這工作。
3.找出、閱讀及討論馬太福音28：20所告訴我們什麼的內容和道理。
4.觀察你的教會，寫出或描繪或列出怎樣才能保持教堂清潔。
5.看看你的房間並描繪下來，將圖畫放在剪貼簿裡（如有）。收拾好你的房間，並再畫一幅畫，看看房間在收拾前後的分別。
6.用兩分鐘的時間速記十五件物品，並說出其中的十樣。


Requirements 
1. Spot and identify the following: 
a. Four different animals 
b. Four different types of motor vehicles 
c. Two different types of airplanes or boats 
d. Four different nature objects such as trees, flowers, etc. 
e. Four different birds 
2. Observe and describe three people in uniform. Tell what they do and why they do it. 
3. Find, read, and discuss what the text Matthew 28:20 tells us. 
4. Observe your church. Write or draw a picture that tells what you can do to help keep it clean. 
5. Look at your room and draw a picture of it. If you have a scrapbook, put your picture in it. Clean your room. Draw a second picture and tell how your room looks different. 
6. Remember ten out of fifteen items after looking at them for two minutes.


